
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag 10 juni 2014, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis te 
Middenbeemster.

Aanwezig:
De heer A.N. Commandeur voorzitter
De heer M. Timmerman griffier
Mevrouw I. FidderLangerijs BPP
Mevrouw B.A.C. Jonkde Lange BPP
De heer L.J.M. Schagen BPP
De heer L.D.J. Fabriek CDA 
De heer J.C. de Wildt CDA
De heer G.J.M. Groot D66
Mevrouw A.M.J. Segers D66
De heer J.W.T. Smit D66
De heer J.R.P.L. Dings PvdA/GroenLinks (aanwezig bij de punten 9 t/m 14)

De heer P.C. de Waal PvdA/GroenLinks
Mevrouw. M.L. van Boven VVD
Mevrouw E.J. HelderPauw VVD

Op uitnodiging aanwezig:
De heer G.H. Hefting wethouder BPP
Mevrouw A. Zeeman wethouder CDA
De heer D.J. Butter wethouder VVD
Mevrouw E. KroeseVrolijks gemeentesecretaris

Afwezig met kennisgeving:
De heer H.N.G. Brinkman Burgemeester
De heer N.C.M. de Lange BPP
De heer H.J. Vinke PvdA/GroenLinks

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet welkom de leden, de leden van het 
college, de kijkers thuis en de aanwezigen op publieke tribune.

Er is bericht van verhindering ingekomen van de heren Brinkman, De Lange en 
Vinke.

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.
Er hebben zich geen insprekers aangemeld.

4. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 27 mei 2014.
De commissie stelt deze besluitenlijst ongewijzigd vast. 
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5. Vragen aan portefeuillehouder H.N.G. Brinkman. 
De heer Brinkman is afwezig en er zijn geen dringende vragen voor zijn vervanger, 
wethouder Hefting.

6. Vragen aan portefeuillehouder mevrouw Zeeman
Er zijn in eerste instantie geen vragen voor de portefeuillehouder. Bij het agendapunt 
8 stelt de heer De Wildt een vraag die is bedoeld voor wethouder Zeeman. De heer 
De Wildt vraagt naar aanleiding van berichtgeving in de media, wat de financiële 
tekorten bij HVC (huisvuilcentrale) voor Beemster betekenen nu en in de toekomst. 
Wethouder Zeeman heeft ook het beeld op basis van de berichtgeving, dat er 
problemen zijn maar kent de feitelijkheden nog niet. Op 30 juni a.s. wordt zij 
geïnformeerd in het portefeuillehouderoverleg en in de 1e week van juli is een HVC 
vergadering gepland waarin HVC oplossingen aan de aandeelhouders zal aandragen 
voor de huidige problemen. Dit dossier heeft haar aandacht.

7. Vragen aan portefeuillehouder de heer Hefting.
De heer De Wildt vraagt naar de stand van zaken en toekomstige ontwikkelingen 
rond de transitie van BaanStede. Wethouder Hefting zegt een schriftelijke 
uiteenzetting toe.
Mevrouw Van Boven verwijst naar de geplande informatiebijeenkomst op 25 juni a.s. 
over de wijzigingen in de Drank en Horecawet en vraagt hoe de gemeente het 
voorbeeld gaat geven tijdens de Beemster Feestweek in de preventie bij het 
tegengaan van alcoholgebruik bij jongeren onder de 18 jaar. Wethouder Hefting 
brengt de zorg van mevrouw Van Boven over aan burgemeester Brinkman en geeft 
aan dat als daartoe aanleiding is de heer Brinkman op 24 juni op deze vraag zal 
terugkomen.

8. Vragen aan portefeuillehouder de heer Butter.
De heer Schagen vraagt aandacht bij de wethouder voor de visie ontwikkeling bij het 
Hoogheemraadschap over het wegbeheer en roept hem op aanwezig te zijn bij een 
bijeenkomst hierover op 3 september a.s. Wethouder Butter heeft aandacht hiervoor 
en geeft aan bij de genoemde bijeenkomst aanwezig te zullen zijn.

Vervolgens doet wethouder Butter 2 mededelingen. 
Op zijn vraag heeft de provincie NoordHolland aangegeven in september een 
presentatie voor de raadscommissie te kunnen verzorgen over de studie die de 
provincie verricht naar herstructurering van de N243 (Schermerhornerweg). 
Verder komt hij terug op de aandacht die is gevraagd door de heer Groot voor de 
komende wijzigingen bij de vennootschapsbelasting. Hij geeft aan op dit onderwerp 
in de commissie terug te komen in de eerste helft van 2015, op het moment dat 
lokale besluitvorming moet plaatsvinden over eventuele vrijstellingen. 
Beide mededelingen worden met instemming ontvangen.

9. Voorstel tot het vaststellen van de jaarstukken 2013
De heer Groot, mevrouw Van Boven en de heren Fabriek, Schagen en Dings stellen 
aanvullende technische vragen. Na een schorsing en heropening van de vergadering 
beantwoorden wethouder Butter en mevrouw Kroese de vragen. Wethouder Butter 
geeft in deze beantwoording aan, dat de commissie nog het verslag van de 
accountant krijgt zodra die is ontvangen en wethouder Hefting bij de politieke 
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behandeling in de raadsvergadering van 24 juni terugkomt op het dossier 
BaanStede. Bij de beantwoording van de schriftelijke technische vragen is vermeld, 
dat de portefeuillehouder zal ingaan op de effecten van Meicirculaire van het 
Ministerie van Binnenlandse zaken en Koninkrijksrelaties. Wethouder Butter meldt 
dat de eerste analyse van deze circulaire uitwijst dat de algemene uitkering uit het 
Gemeentefonds lager is dan waarvan in het meerjarenperspectief is uitgegaan. Het 
college geeft op basis hiervan een “winstwaarschuwing” af en kan pas concrete 
bedragen noemen als de CBS gegevens zijn ontvangen. 
Op de punten die hierna door de heren Groot, Schagen en Dings worden ingebracht 
reageren wethouder Butter en mevrouw Kroese. 
De voorzitter sluit af met de mededeling, dat de politieke behandeling en vaststelling 
van de jaarstukken als Bpunt wordt geagendeerd voor de raadsvergadering van 24 
juni. 

10. Voorstel tot het bespreken van het (financieel) Meerjarenperspectief 20152018.
Mevrouw Van Boven en de heer Fabriek hebben geen aanvullende technische 
vragen. De heren Schagen, Dings en Groot stellen aanvullende technische vragen. 
Na een schorsing en heropening van de vergadering beantwoordt wethouder Butter 
de vragen. 
Bij deze beantwoording nodigt hij de financiële specialisten van elke fractie uit om 
begin september met hem in gesprek te gaan over de Meicirculaire van het Ministerie 
van Binnenlandse zaken en Koninkrijksrelaties en de gevolgen hiervan voor de 
begroting 2015 en het meerjarenperspectief, en een meer passende 
begrotingsindeling. 
De voorzitter sluit af met de mededeling, dat dit onderwerp ter meningsvorming als B
punt wordt geagendeerd voor de raadsvergadering van 24 juni.

11. Ingekomen stukken.
Er zijn geen ingekomen stukken.

12. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties 
en bedrijven).
Er worden geen mededelingen gedaan.

13. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
Er zijn geen rondvragen.

14. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare 
commissievergadering van 24 juni 2014.

de voorzitter, griffier,

N.C.M. de Lange M. Timmerman
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